
Den norske kirke 
Kirkelig fellesråd i Bærum 

Protokoll 
 

Møte i: Kirkelig fellesråd i Bærum 

Sted: Sandvika 
Dag: Torsdag 25. april 2019 

 

Til stede:  Stein Øgrim, leder (Fornebulandet sokn) 
 Tron Bamrud (Jar sokn) 

Unni Elisabeth Solberg Østensen (Bryn sokn) 

Berit Kristiansen (Helgerud sokn) 
Sverre Ivar Telnes (Tanum sokn) 

Ragnar Høeg (Østerås sokn)  

Per Arne Watle (Lommedalen sokn) 

 Eirik Haaversen, (Haslum menighet)  
Åge Haavik (Høvik sokn) 

Gunnar Næsheim (geistlig representant) 

 Arnulf Harald Myklebust (Bærum kommunes representant) 
 

Fra adm:  kirkeverge Astrid Holmsen Krogh (sekretær) 

 personalsjef Kristin Anskau  
Fra ansatte: Anna Caroline Vesterberg (representerer tillitsvalgte i begge linjer) 

   

Forfall: Hege Rasch-Engh (Eiksmarka sokn) 

  
 

 

 
FR 11/19   Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak:   Fellesrådet godkjenner utsendt innkalling og saksliste 

 
 

 

FR 12/19   Godkjenning av protokollen fra 7. mars 2019 

Vedtak:   Protokoll fra fellesrådsmøtet 7. mars 2019 godkjennes. 
 

 

FR 13/18   Fokus på menighetene Helgerud og Lommedalen 
  Orienteringene fra menighetene følger en mal der blant annet 

disse punktene er vektlagt. 

  Hva fungerer spesielt bra i menigheten nå? 

- Hva har fungert mindre bra i siste periode? 
- Hvilke spesielle utfordringer har menigheten? 

- Spesielle momenter som bør løftes fram. 

 
Vedtak:  Fellesrådet tar orienteringene fra Helgerud og Lommedalen 

menigheter til etterretning. 

 
 

 

FR 14/19   Disponering av regnskapsmessig mindreforbruk 2018 

Regnskapet for 2018 for Kirkelig fellesråd i Bærum viste et 
regnskapsmessig mindreforbruk på kr 1 661 309.  

Kirkevergens innstilling til disponering av mindreforbruket ble 

diskutert, og følgende innspill framkom i diskusjonen: 
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 Ønske om å gi menighetene noe mer tilbake fordi det 

har vært mye det siste året.  
 Er det mulig å styrke noe på sekretær/forvalter-ressurs. 

 Redusere beløpet som overføres til disposisjonsfond, og 

styrke personalbudsjettet. 
 Viktig å styrke arbeidet med informasjon og 

kommunikasjon. 

 Kirkevergen får fullmakt til å forta nødvendige prioriteringer 

etter innspillene fra fellesrådet. 
 

 

Vedtak:  Det regnskapsmessige mindreforbruket i 2018 disponeres som 

foreslått av kirkevergen, med de endringer som fremkom i 

møtet. Kirkevergen gis fullmakt til å omdisponere mellom disse 

prosjektene/formålene ved evt. mindreforbruk. 
 

  Mindreforbruket fra 2018 disponeres etter dette slik: 

Mindreforbruk 2018 1 661 309 

Tilbakeføres disposisjonsfond 171 809 

Styrking av personalbudsjettet 2019 800 000 

Menighetsstabene - 25 000 til hver 250 000 

Stab Sandvika 50 000 

Styrke kursbudsjettet 50 000 

Spesielle tiltak i menighetene 75 000 

Dekke inn merforbruk investering 2018 13 301 

Vedlikeholdsmidler - overføring fra 2018 231 199 

Midler til kirkemusikk - overføring fra 2018 20 000 
 
 

FR 15/19  Samhandling MR-FR 
Kirkevergens saksframstilling ble gjennomgått. 

 

Vedtak:  Kirkelig fellesråd i Bærum tar saken til orientering.  
Det opprettes dessuten en arbeidsgruppe med to fra FR, 

kirkeverge og forvalter for å se på omfanget og organisering av 

støttefunksjonene i menighetene. 

Fra fellesrådet velges Sverre Ivar Telnes og Hege Rasch-Engh. 
 

 

FR 16/19   Rapport fra prosjektet Enhetlig ledelse 
Rapport fra prosjektet ble kort presentert. 

Fra diskusjonen kom disse synspunktene fram: 

- Rapporten er god. 
- Oppsummeringsnotatet er meget godt og nyttig. 

- Er det realistisk å gjøre noe konkret nå? Sett i lys av 

kirkemøtevedtak i 2019.  

- Fra arbeidsgruppen: Enighet om mye – avvik på noen 
punkter. 

- Allerede nå – slik det er i dag – kan vi hente mye godt inn i 

vår virksomhet. 
- Ny lov om tros- og livssyn kommer. Her vil også kirkens 

finansiering bli bestemt. 

- By og land er veldig forskjellige – også på kirkelig sektor. 
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- Kirkefaglig ledelse.  

- Veldig god administrativ tenkning. 
- Profesjonalitet. 

- Forvaltningen av ordet og sakramentene er det viktigste. 

- Vi er ikke det mest typiske bispedømmet i Norge. 
- Faglig ledelse bør også være administrativ ledelse. 

- Det ble anbefalt å vente med iverksettelse av et prosjekt før 

ny lov om tros- og livssyn er vedtatt. Fordi vi ikke p.t. kan 

se konsekvensen av dette. 
- Ikke risikere at administrasjonen må binde opp arbeidet 

med ord og sakrament. 

- Vi må være trygge på å ha gode gevinster i vente – dersom 
vi skal sette i gang med et stort omorganiseringsarbeid. 

- Vanskelig å konkludere nå – før vi vet noe mere. 

- Hvis prestene også skal inn i administrativ ledelse, da vil 
mye tid tas fra de ordinære preste-oppgavene. 

- I kveld er ikke tidspunktet for å si ja eller nei til 

konklusjonen i rapporten.  

- Kirkefaglighet og struktur. 
 

 

 
Vedtak:  Kirkelig fellesråd i Bærum berømmer det gode arbeidet 

prosjektgruppa har gjort. Slik vi ser det gir rapporten et godt 

bilde av hvordan nå-situasjonen er, og peker på muligheter for 

kirken videre. 
 

  Forutsetningen for framtidig organisering av kirken i framtiden 

er på vesentlige punkter ikke klarlagt ennå. 
Kirkelig fellesråd i Bærum mener at dette gjør det vanskelig å 

gå videre med hovedprosjektet i den nåværende situasjonen. 

 
KfiB ser positivt på forslaget om et utvidet administrativt 

samarbeid i hele bispedømmet.  

 

   
 

FR 17/19   Søknad om driftsstøtte Haslumseter kapell 

Styret for Haslumseter kapell har oversendt papirer til KfiB ifm 
representantskapsmøte. 

I samme epost søkes det om bidrag fra KfiB også i år til driften 

av kapellet. 
 

Vedtak:  Kirkelig fellesråd i Bærum støtter Haslumseter kapell med  

kr 50 000 i driftsstøtte for 2019. 

 
 

FR 18/19  Søknad om driftsstøtte 2019 – Asker og Bærum 

KFUK/KFUM-speiderne  
 Søknaden om fortsatt driftsstøtte følger vedlagt.  

(Vedlegg 5) 

 
Vedtak: Kirkelig fellesråd i Bærum bevilger kr 15 000 i driftsstøtte til 

Asker og Bærum KFUK/KFUM-speiderne for 2019.  
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FR 19/19  Signaturrett Fornebulandet 

Fornebulandet menighet har søkt om lån i Bien sparebank. 

For å få alt på plass her må fellesrådet gi kirkevergen 
signaturrett for tidligere signerete låne- og 

sikkerhetsdokumenter for Fornebulandet Sokn. 

 

Vedtak: Kirkelig fellesråd i Bærum gir kirkeverge Astrid Holmsen Krogh 
signaturrett for Fornebulandet Sokn, org.nr. 976 986 350. 

Dette gjelder for tidligere signerte låne- og 

sikkerhetsdokumenter for Fornebulandet Sokn. 
 

 

FR 20/19   Referatsaker og kirkevergens orienteringer 
a) Referat 

1. Referat fra MR-møte i Bryn menighet 27.3.2019. 

 

b) Inngående post 
1. Uttalelse om revisjon av årsregnskapet. Brev fra BKR til KfiB 

av 12.4.19. 

2. Uavhengig revisors beretning vedr kompensasjonsoppgave 
for mva termin 1.19. Brev fra BKR til KfiB av 8.4.19. 

3. Informasjon fra Asker og Bærum KFUK-KFUM-speiderne 

(årsmelding, referat fra årsmøte, regnskap) 

4. Informasjon fra Haslumseter kapell (innkalling, 
årsberetning, budsjett) 

 

c) Orienteringer 

Kirkevergen orienterte om følgende tema: 

 Tilsettinger / fremtidige utlysninger 

 Telleuker 2018 
 Sykefravær i fellesrådet – 2018  

 Kirkevalg 2019 

 Fagdag om SoMe 

 Førstehjelpskurs 
 12-timers festivalen 

 Sommerdagen og Sommernatten 

 Hei-festivalen 
 Byfesten 

 Kartlegging av nye datasystemer for FDV / HR 

 Jar kirketomt 
 

 

Vedtak:    Fellesrådet tar referatsakene til orientering. 

 
 

 

Sandvika, 3. mai 2019 
 

 

 
Stein Øgrim (sign.)     Astrid Holmsen Krogh 

Leder        Kirkeverge 
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